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Kuupäev: 15.11.2023 
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Osalejad:  

Maie Roos MLA Viimsi Lasteaiad direktor 

Viljar Sinimeri Karulaugu maja esindaja 

Silver Jõekalda Randvere maja esindaja 

Kristi Kirbits MLA Viimsi Lasteaiad õpetajate esindaja 

Airi Alaveer Astri maja esindaja 

Maiu Plumer Viimsi Vallavalitsuse esindaja 

Marie Ojamaa Laanelinnu maja esindaja 

Mart Felding Päikeseratta maja esindaja   

 

Puudusid: 

Leppneeme maja esindaja 

Pargi maja esindaja 

Uus-Pärtle maja esindaja 

Viimsi Vallavolikogu esindaja 

 

Päevakord: 

1. Õpetajate streigi kokkuvõte 

2. Koolimängu kokkuvõte 

3. Koostöö tugimeeskonnaga 

4. Hädaolukorra plaani tutvustamine 

5. Tulekahju korral tegutsemise plaani tutvustamine 

6. Arengukava ettepanekud hoolekogu poolt 

7. Laste arengu hindamise kava 

8. Kogemuste päeva tutvustamine 

9. SchoolFood4Change projekti tutvustamine 

10. Tagasiside majadest, hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine, jooksvad küsimused.  



 

 

Direktor andis ülevaate koosoleku päevakorrast.  

1. Direktor andis ülevaate toimunud streigist (vt lisa). 

Randvere maja esindaja: Millel põhineb õpetaja ja abiõpetaja töötasu?  

Direktor: Õpetaja töötasu sõltub haridusest, kutsetasemest ja töökorraldusest rühmas 

ehk õpetajal on võimalus edasi liikuda ametikoha põhiselt. Abiõpetajate töötasu on 

samuti astmeline ja seotud tööstaaži, hariduse ja töökorraldusega rühmas.  

Direktor: Kuidas oli olukord streigi ajal majades? 

Lapsevanem: Olime toetavad streigi suhtes, olukord majades rahulik.  

2. Koolimängu kokkuvõte direktori poolt (vt lisa). 

Randvere maja esindaja: Kes viib läbi? Kuidas toimub analüüs? 

Direktor: Tugimeeskond viib läbi. Lastele tore tegevus, kus arutletakse ja mängitakse 

teistsuguses keskkonnas.  

Õpetajate esindaja: Lapse õpetajad on vaatlejad ja teevad märkmeid ning annavad pärast 

lapsevanemale tagasisidet toimunu kohta.  

 

3. Muukeelsete laste toetamine (vt lisa).  

Lapsevanem: Mis keelseid lapsi käib Viimsi Lasteaedades? 

Direktor: Meie lasteaias on erineva kodukeelega lapsi, valdavalt on koduseks keeleks 

vene keel, aga ka näiteks saksa, soome ja inglise keeled.  

Randvere esindaja: Kuhu koolidesse nad lähevad? 

Direktor: Valdavalt eestikeelsetesse koolidesse.  

 

4. Hädaolukorra lahendamise plaan. 

Direktor tegi ülevaate koostatud dokumendist (vt lisa). 

Astri maja esindaja: Kas kuskil majas on olemas elustamisvahendid? 

Direktor: Ei ole. Meil on igal aastal esmaabi koolitused töötajatele. 

Järgnes arutelu oktoobris saabunud ähvarduskirjade teemal. Pöörati tähelepanu, et 

uksed oleksid lukus.  

 

 

 

 



5. Tulekahju korral käitumise plaan (vt lisa). 

Direktor annab ülevaate plaanist. Igal majal on oma plaan lähtudes maja eripärast. Iga 

töötaja kinnitab allkirjaga ja teab oma rolli evakuatsiooni ja tulekahju korral. Toimuvad 

korralised õppused.  

 

6. Arengukava. 

Direktor annab tagasisidet ettepanekutest, mida tegi  hoolekogu arengukavasse (vt lisa).  

Kas on plaanis teha koostööd partnerlasteaiaga mõnes välisriigist? 

Direktor: Meil on olemas koostööpartnerid läbi ERASMUS projektide - viimati 

pedagoogid Prantsusmaalt külastasid nädala jooksul MLA Viimsi Lasteaiad maju. Plaan 

on veelgi aktiivsemalt osaleda projektides. Vähe on olnud koostööd, kus lapsed saavad 

otse suhelda välisriikide lastega näiteks mõne veebirakenduse teel.  

 

7. Laste arengu hindamise kava.  

Direktor tutvustab, kuidas toimub laste arengu jälgimine ja hindamine (vt lisa). Igas 

kuus on hindamistegevused, mille alusel kaardistatakse lapse areng. Oluline on 

järjepidevus arengu dokumenteerimisel.  

 

8. Kogemuste vahetamise päevade traditsioon (vt lisa).  

Direktor annab ülevaate, mis on kogemuste vahetamise päevade eesmärk. Õpetajad 

saavad vahetada kogemusi, teadmisi, oskusi ja jagada parimaid praktikaid.  

 

9. SchoolFood4Change projekti  tegevuste plaan, mida tehakse koos toitlustajaga (vt lisa).  

Direktor jagab seni toimunud tegevusi (Aasia toitude nädal, ise võileibade valmistamise 

päev, toidujääkide kaalumine pööramaks tähelepanu toidu raiskamisele ja 

toidujäätmetele). 

 

10. Koolitus hoolekogu liikmetele toimub 28.11.2023 kell 15-20 Viimsi Kooli ruumides. 

Registreerimistähtaeg 23.11.2023. Koolitus on tasuta. Info saadetud kõikidele 

hoolekogu liikmetele e-kirjaga.  

Vallavalitsuse esindaja tutvustas koolituse sisu ja koolitajat - üritus on Viimsi Koolis ja 

hea oleks kui kokku tuleks ühes asutusest mitu hoolekogu liiget, et saaks teha sisulisi 

meeskonnatöid.  

 



11. Tagasiside majadest.  

Laanelinnu maja esindaja Marie Ojamaa: Läinud on hästi, kõik on rõõmsad ja 

õnnelikud. Teemadeks on olnud ähvarduskirjad ja toitlustamine. Näiteks: Mida tehakse 

järgi jäänud toiduga? Kas õpetajad võiksid saada tasuta süüa? 

Direktor: 23.11 toimub SchoolFood4Changekoosolek, kus muu hulgas on päevakorral 

ka toidujäätmete kaalumise kokkuvõte.  

Laanelinnu maja esindaja Marie Ojamaa: Meil oli palju ideid, mida toidujäätmetega 

võiks teha. 

Astri maja esindaja Airi Alaveer: Kõik hästi, keegi muresid ei kurtnud, küsimus tekkis 

seoses õuetööriietega õpetajatele.  

Vallavalitsuse esindaja: Teeme ettepaneku vallas.  

Õpetajate esindaja Kristi: Hetkeolukord rahulik, ükski õpetaja ei palunud mõnd 

murekohta teemaks võtta, päevakorral oli streigiteema. 

Päikeseratta maja esindaja Mart Felding: Pigem on hästi, oma maja hoolekogus oli 

väiksemaid teemasid aga nendega tegeletakse, näiteks kuivatuskapid.  

Direktor: Tegeleme sellega ja eelarve kavas on sellega arvestatud.  

Randvere maja esindaja Silver Jõekalda: Kõik on hästi, rühmadest  küsimusi või 

tagasisidet ei tulnud. Päevakorral on olnud pommiähvardused ja streik, aga kõik sujus 

rahulikult.  

Karulaugu maja esindaja Viljar Sinimeri: Küsisin tagasisidet aga murekohti ei ole. Kõik 

tekkinud olukorrad on juba leidnud lahenduse.  

Päikeserattamaja esindaja Mart Felding: Isadepäeva üritus oli tore ja igal aastal on olnud 

erinevaid tegevusi, kas õues või robotitega või toas kringli söömisega. 

 

12. Direktor selgitas üldhoolekogu esimehe ja aseesimehe tööülesandeid.  

OTSUS: Üldhoolekogu esimeheks valiti Astri maja esindaja Airi Alaveer ning 

aseesimeheks Laanelinnu maja esindaja Marie Ojamaa.  

 

13. Jooksvad küsimused ja ettepanekud. 

Laanelinnu maja: Ettepanek on panna uksed avanema uksekaardiga, sest vahel on raske 

rühma sisse saada kui kedagi ei ole ruumis.  

Päikeseratta maja esindaja. Hea variant on uksekoodiga uksed.  

Direktor: Koodiga ukselukud on mõeldav. Tegelema teemaga.  



Päikeseratta maja esindaja: Edaspidiseks palve, et kui on dokumente, mida peab läbi 

lugema, siis saata need ette piisava ajaga, et jõuaks tutvuda.  

 

Protokollis Kristi Kirbits 


